
ALGEMENE LEDENVERGADERING
Donderdag 14 november 2024





 

op donderdag 14 november 2024, 14:00 uur 

in De Ontmoeting,  Tulpstraat 2-4, 5241 XV Rosmalen.

AGENDA

1. Opening door de voorzitter; vaststelling van de agenda; 
mededelingen.

2. Goedkeuring van het verslag van de Algemene Ledenvergadering      
 op 25 april 2024 
 • Zie de bijlage, op de volgende pagina

3. Verkiezing van bestuursleden 
 • Het bestuur stelt voor de heren Eduard Dame  
  en Antoon de Groot te verkiezen tot bestuurslid

4. Vaststelling van de begroting voor het jaar 2025 
 • Zie de begroting en toelichting op de volgende pagina’

5. Vaststelling van de hoogte van de contributie voor het jaar 2025

6. Nagekomen agendapunten: toelichting ter vergadering.

7. Rondvraag en sluiting

 

ALGEMENE LEDENVERGADERING
VAN SENIORENVERENIGING HEVO ROSMALEN



Verslag Algemene Ledenvergadering HEVO Rosmalen d.d. 25 april 2024

Aanwezig: Frank van Beers (voorzitter), Wim van Kessel (secretaris), Ton van de Liefvoort 
(penningmeester), de bestuursleden Mecheline Heijmans, Tonny van Raaij en Jos van Raak. 

Aanwezig: circa 37 leden. 
Bericht van verhindering is ontvangen van: Hans van de Griendt, Tiny Heijmans, Peter en Marina van 
Greven, Harrie van der Hoeff, Pierre Gouweloos, Henk Nijland, Ad van der Donk, Carel van den Heuvel, 
Hans van Dartel.

Vanwege de afwezigheid van Carel van den Heuvel i.v.m. een crematie zal Will Vugs de vergadering 
notuleren, zoals hij dat ook gaat doen tijdens de vakanties van Carel.

1. Opening Vaststelling van de agenda; mededelingen
De voorzitter opent met een woord van welkom de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. Belangrijke punten deze middag zijn het vaststellen van de jaarrekening, het 
bestuursverslag en het afscheid van Tonny van Raaij.

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 9 november 2023
Door Hans van de Bruggen wordt een opmerking gemaakt t.a.v. punt 2 op pagina 4 van het 
boekwerkje. Hij is van mening dat de genoemde € 5.000 euro niet aan de voorziening inventaris 
onttrokken mocht worden t.b.v. het participatiefonds. De voorzitter geeft aan dat dit besloten is in een 
bestuursvergadering en geaccordeerd door de ALV. Gelet op het bovenstaande is hier geen sprake van 
een onrechtmatige daad, waarmee de korte discussie over deze post afgesloten wordt.
Piet Kerssens heeft vorige keer een opmerking gemaakt m.b.t. het uitnodigen van de vrijwilligers voor 
de jaarlijkse feestavond. De voorzitter geeft aan dat gebleken is dat het betreffende e-mail account 
om vrijwilligers uit te nodigen niet in orde was. Dit is opgepakt en hij vertrouwt er op dat alles nu 
goed zal gaan. Wel dienen nieuwe vrijwilligers vanuit clubs en commissies doorgegeven te worden. Het 
bijhouden van het vrijwilligersbestand wordt ondersteund door Seniorweb.
Hiermee wordt het verslag vastgesteld.

3. Jaarverslag 2023

3.1 Bestuursverslag: verslag inclusief bijlagen
Door Hans v.d. Bruggen worden opmerkingen gemaakt over foutjes in de tabel van het aantal leden. 
De secretaris geeft aan dat dit klopt, maar dat de oorzaak ligt in het ene keer meetellen van leden die 
op 31-12 stoppen met het lidmaatschap en het andere keer niet. In het komende verslag zal er een 
correcte weergave van het aantal leden zijn.
Voorheen werden subsidies gekoppeld aan het aantal leden maar dit is nu niet meer het geval.
De voorzitter geeft aan dat er steeds meer jonge senioren lid worden van HEVO wat leidt tot andere 
percentages in de leeftijdsverdeling komend jaar. Maar wel allemaal van harte welkom.

Op pagina 7 wordt gesproken over de vertrouwenspersoon. Hierover merkt de voorzitter op dat er 
binnen HEVO een veilige omgeving dient te zijn voor alle leden, maar speciaal ook voor de leden die als 
vrijwilliger actief zijn. Bij een onveilige situatie moeten zij zich kunnen wenden tot een onafhankelijk 
persoon, te weten de vertrouwenspersoon.
Piet Kerssens heeft in het verleden, op verzoek van Tonny van Raaij, zich beschikbaar gesteld als 
corrector voor teksten; er kan hiervoor nog steeds een beroep op hem worden gedaan. De voorzitter 
geeft aan dat er altijd wel typefoutjes zullen voorkomen, maar dat men zeker meer gebruik zal willen 
maken van de diensten van Piet.
Met betrekking tot de bijlagen merkt Johan Schweig op dat het landenevenement 2024 niet vermeld is 
onder het kopje evenementencommissie. De voorzitter geeft aan dat dat klopt omdat dit verslag gaat 
over het jaar 2023. In het komende verslag zal dit zeer geslaagde en drukbezochte evenement zeker 
vermeld gaan worden.
Door Ingrid Höppener wordt een vraag gesteld over de Facebook pagina van HEVO, om deze meer in 
te zetten als communicatiemiddel naar de leden. Door Tonny van Raaij wordt opgemerkt dat dit geen 
openbare pagina is en dus niet geschikt om met alle leden te communiceren.
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3.2 Jaarrekening: balans, exploitatierekening, toelichtingen; bestemming van het resultaat.
De penningmeester geeft aan waar in het verstrekte ALV-boekje de betreffende onderdelen te vinden 
zijn. (Dit boekje staat ook op de website van HEVO.)
- Exploitatierekening 2023 (pagina 15)
Middels een presentatie op het scherm loopt de penningmeester alle posten door en geeft aan waar de 
afwijkingen zitten ten opzichte van de begroting en de reden waarom deze afwijken.
Tevens wordt op het scherm een grafiek getoond met bedragen boven € 1.000 over 2023 – 2022 en 
begroting 2023 over de baten en de lasten, waarmee de verhoudingen inzichtelijker worden. We zijn 
enorm blij met het positieve resultaat over 2023 van € 4.704.
- Balans (pagina 14)
Een balans is een momentopname en laat zien wat je bezittingen en schulden op dat moment zijn. In 
dit geval 31-12-2023.
We hebben met elkaar afgesproken een algemene reserve aan te houden van € 20 per lid. Met 3.000 
leden is dit € 60.000. Als we het resultaat van 2023 toevoegen aan de algemene reserve wordt dit € 
61.302.
De bestemmingsreserve reizen staat onder eigen vermogen. Hans van der Bruggen merkt op dat deze 
beter onder verplichtingen gepresenteerd kan worden. Dit voorstel wordt aangenomen en in 2024 
overgezet naar verplichtingen aan commissies.
- Voorziening inventaris
We sparen voor toekomstige grotere aanschaffingen/vervangingen van inventaris.
Eind 2023 staat er ruim € 80.000 in de voorziening inventaris. 
De penningmeester laat op het scherm zien hoe het verloop van deze voorziening wordt in de komende 
10 jaar. Eind 2033 zal deze voorziening nog € 64.000 bevatten.

3.3 Verslag van de kascontrolecommissie
De kascontrolecommissie heeft met 4 leden op 29 februari de jaarlijkse kascontrole gedaan. De 
stukken zijn goed onderbouwd door de penningmeester. De kascontrolecommissie heeft er vertrouwen 
in, dat het beheer van onze financiën in goede handen is. Zie het verslag van de kascontrolecommissie 
op pagina 18. De kascontrolecommissie adviseert de algemene ledenvergadering het bestuur decharge 
te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het verslagjaar 2023. De voorzitter bedankt de 
leden van de kascontrolecommissie voor hun belangrijk werk voor de vereniging.

Desgevraagd door de voorzitter verleent de ALV met applaus decharge aan het bestuur.
Voorts wordt de vergadering gevraagd akkoord te gaan met de toevoeging van het resultaat aan de 
algemene reserve. Hiermee kan de vergadering akkoord gaan.

4. Benoeming kascontrolecommissie voor 2024.
De kascontrolecommissie bestond eerder uit drie leden, maar omdat we de afgelopen jaren door 
diverse omstandigheden bij de controle maar twee leden hadden hebben we besloten om het aantal 
leden te verhogen naar vier. Voor dit jaar waren dat Jan van Doremalen, Marc Kradolfer, Peter Lammers 
en <anoniem, naam bekend bij bestuur>. 
Jan van Doremalen treedt af en er hebben zich na de oproep 2 nieuwe kandidaten gemeld. Corrie de 
Coene en Bert Klein. Het voorstel is om alle 5 te benoemen.
De vergadering stemt hiermee in. 
Jan van Doremalen wordt door de voorzitter bedankt voor het verrichte werk in de 
kascontrolecommissie.

5. Verkiezing van bestuursleden 
Aftredend en her-verkiesbaar zijn de penningmeester Ton van de Liefvoort en Hans van de Griendt. 
Beiden worden door de vergadering herbenoemd
Aftredend is ook Tonny van Raaij – van Woensel; zij stelt zich niet herkiesbaar. Na de sluiting van de 
reguliere vergadering wil de voorzitter hier nader op ingaan.
Voor haar opvolging is een oproep uitgegaan via de HEVO-media. Hierop zijn enkele reacties gekomen. 
Met twee personen zijn apart door de voorzitter en Tonny van Raaij gesprekken gevoerd. De namen 
van benoembare kandidaten zullen voorgelegd worden aan het algemeen bestuur waarna in de 
komende ALV overgegaan kan worden tot benoeming van een bestuurslid. Eventuele opmerkingen over 
de benoembare personen kunnen doorgegeven worden aan de voorzitter. Bij gelijke geschiktheid gaat 
de voorkeur uit naar een vrouw. Het blijft zoeken naar de juiste persoon voor de vereniging HEVO.
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6. Overige voorstellen van het bestuur.
Deze zijn er niet, dus kan overgegaan worden naar het volgende punt.

7. Rondvraag
- Johan Schweig vraagt wanneer de aangekondigde schilderbeurt van de buitenzijde gaat plaatsvinden? 
JOOST heeft toegezegd in mei 2024 te zullen beginnen. Het wordt geen gewone schilderbeurt maar 
een uitgebreide renovatie van de gehele gevel. Alles gaat er af en er komt nieuw materiaal op.
- Abe Renema vraagt, wanneer JOOST bezig gaat, om dan meteen de Brabantse vlag op de juiste wijze 
op te hangen; die hangt nu ondersteboven.
- Piet Kerssens: Gelet op de onstuimige groei van het aantal leden vraagt hij of het bestuur niet 
overweegt het aantal leden te maximeren. De voorzitter geeft aan dat er geen ledenstop komt. Wel 
wordt er gekeken waar er wachtlijsten zijn bij clubs en daarop zal worden ingespeeld. Voorts zal het 
gebruik van ruimtes worden bezien, soms zal een wijziging flexibiliteit van leden vragen.

8. Sluiting 
Voorzitter Frank van Beers sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om samen in de bar een 
drankje te nemen. 

Afscheid Tonny van Raaij.
Zij en haar zus worden verzocht plaats te nemen in twee mooie tuinstoelen. Er wordt gestart met 
een filmpje waarin Ad v.d. Donk, Joanne de Graaf, Tiny Kappen en Theo Pennings het woord tot haar 
richten en haar bedanken voor de fijne samenwerking en de bereikte resultaten. Hierna richt de 
voorzitter het woord tot haar.
Bij Tonny gaat het om drie zaken: communicatie, bestuur en zichzelf.
Bij communicatie is het vooral de herkenbaarheid van HEVO Rosmalen die zij tot stand heeft weten te 
brengen. Samen met gemotiveerde mensen met veel inzet, die zich aan de afgesproken regels hielden 
en houden heeft zij dit weten te bereiken. De communicatieboodschappen zijn hierdoor duidelijk, wat 
te danken is aan Tonny.
Binnen het bestuur was zij een van de 7 leden met niet alleen belangstelling tot haar eigen 
bestuurstaken maar ook belangstelling voor alle andere zaken. Er was sprake van een hoge mate 
van betrokkenheid met een duidelijk eigen mening, doch echter ook altijd bereid tot het behalen van 
consensus over onderwerpen.
Met zichzelf bedoelt de voorzitter dat Tonny een fijne manier van omgang met een gulle lach heeft. 
Zij toont oprechte belangstelling in anderen en is fijn om mee om te gaan. Zij heeft bevlogenheid, 
waardoor ook anderen mee gaan doen. 
Dit houdt in dat zij zoveel verdiensten voor de vereniging HEVO heeft gehad dat het bestuur haar 
benoemt tot Lid van verdiensten.
Dit wordt ondersteund door het uitreiken van de bijbehorende oorkonde en een grote bos bloemen. De 
twee tuinstoelen waarop Tonny en haar zus zitten zijn het afscheidscadeau van HEVO.

Tony van Raaij geeft aan dat er veel mooie woorden gesproken zijn en ook het filmpje was 
hartverwarmend. Het leek wel of ze de tweede keer met pensioen ging!  Ondanks dat het werk veel 
energie vroeg heeft ze het altijd graag gedaan.  Ze roept op om vooral de huisstijl vast te houden. 
Ze heeft genoten van het laatste half uur en heeft zeer veel dank aan iedereen die bij haar afscheid 
betrokken was. Dit was haar laatste dag als bestuurslid, maar ze is niet weg bij HEVO Rosmalen.

Will Vugs/Ton van de Liefvoort/Wim van Kessel 23-05-2024
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BEGROTING  2025
met vergelijkende cijfers begroting 2024

Begroting Begroting
2025 2024

BATEN
Ledencontributie HEVO 98.600        87.000        
Subsidie gemeente 43.000        39.606        
Stg. Ouderenvoorziening 700             700             
Verkopen bar 63.000        60.000        
Advertentie inkomsten 1.200          1.800          
Donateurs 100             100             
Sponsorbijdragen 3.000          2.500          
Rentebaten 3.500          3.994          

213.100      195.700      

LASTEN
Gebouwgebonden kosten 102.000      92.000        
Kosten bar 32.750        32.050        
Organisatiekosten 26.050        24.100        
Communicatiekosten 20.300        18.350        
Bijdragen aan clubs 3.000          3.000          
Commissie evenementen 20.000        16.200        
Commissie cultuur 2.500          2.500          
Commissie zingeving 500             500             
Commissie activiteiten 1.500          2.000          
Commissie coll. belangenbehartiging -                  500             
Commissie omzien 1.500          1.500          
Dotatie voorziening groot onderhoud 3.000          3.000          

213.100      195.700      

Resultaat -                  -                  
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Toelichting op de begroting 2025. 
De basis voor het samenstellen van de begroting 2025 zijn de cijfers 2024 tot eind september 
aangevuld met verwachte bedragen tot einde jaar en de nu bekende bedragen 2025. 
De begroting van onze vereniging is sluitend. Dat betekent dat de lasten gelijk zijn aan de baten. 
Een begroting is gericht op het in kaart brengen van de te verwachten inkomsten en uitgaven. 
 
BATEN 
In de begroting 2025 ga ik uit van 3.400 leden en een contributie van € 29,00 per jaar. 
In 2024 heb ik een nieuwe subsidie aanvraag ingediend bij de gemeente ’s-Hertogenbosch voor 2025. 
De beschikking krijgen we medio december 2024, vandaar dat ik voor 2025 het ontvangen bedrag 
van 2024 heb aangehouden.   
De verkopen bar worden verwacht iets hoger te zijn, meer leden en meer activiteiten. 
Advertentie inkomsten zijn lager dan 2024, sponsorbijdragen zijn iets hoger dan 2024. 
De overige posten in de baten zijn nagenoeg gelijk aan 2024.  
 
LASTEN 
Om de totale begroting overzichtelijk te houden zijn veel posten samengevoegd in een rubriek.  
In deze toelichting zal ik deze specificeren. 
Hieronder de gebouw gebonden kosten. Daarin is onder meer een verhoging van de huur te zien.  
Bij energie en water ben ik uitgegaan van een kleine verhoging. In Alexanderven hebben we geen 
gas, wel stroom. We hebben 56 zonnepanelen, met veel zonnige dagen zal dit bedrag lager worden. 
De schoonmaakkosten stijgen komend jaar ook weer, mede door verhoging van de lonen.  
De overige posten zijn nagenoeg gelijk. 
 

Gebouw gebonden kosten Begroting 
2025 

Begroting 
2024 

Huur  Ontmoeting 30.600 28.100 
Huur Alexanderven 15.150 13.900 
Energie en water 9.000 8.000 
Energiebelasting retour -1.000 -1.500 
Telefoon en internet 2.900 2.200 
Verzekeringen 1.000 800 
Belastingen 2.400 2.200 
Schoonmaak 29.000 27.000 
Schoonmaakmiddelen 2.300 1.500 
Afvalcontainer 1.300 1.050 
Onderhoud installaties 1.600 1.000 
Onderhoud overige 1.000 1.000 
Opbrengsten verhuur -2.250 -2.250 
Overige huisvestingskosten 500 500 
Dotatie voorziening         8.500 8.500 
   
Totaal 102.000 92.000 
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De kosten voor de bar bestaan uit 7 posten. Hier is de drankeninkopen ietsje duurder geworden. 
 

Kosten bar Begroting 
2025 

Begroting 
2024 

Inkopen dranken 25.000 24.000 
Inkopen overige voeding 1.500 1.500 
Inkopen gebruiksartikelen 200 200 
Onderhoud installaties bar 750 1.200 
Overige kosten bar 500 350 
Educatie 300 300 
Dotatie voorziening 4.500 4.500 
   
Totaal 32.750 32.050 

 
De organisatiekosten zijn, zoals alles, een stukje duurder geworden. De portikosten zijn wat lager, 
omdat we de pasjes niet meer opsturen.  
 

Organisatiekosten Begroting 
2025 

Begroting 
2024 

Administratiekosten 800 775 
Ledenadministratie 300 300 
Buma-Stemra 1.400 1.300 
Drukwerk en kopieerkosten 3.000 2.500 
Kantoorartikelen 1.200 1.000 
Portikosten 500 850 
Recepties en bijeenkomsten 3.000 3.000 
Vrijwilligerspresentje 5.000 5.000 
Representatie 750 750 
Vergaderkosten 1.250 1.150 
Reis- en verblijfskosten 400 400 
Bankkosten 4.700 4.400 
Kosten pinapparaat 500 375 
Overige organisatiekosten 1.250 300 
Dotatie voorziening 2.000 2.000 
   
Totaal 26.050 24.100 

 
De communicatiekosten zijn eveneens hoger dan in 2024. 
 

Communicatiekosten Begroting 
2025 

Begroting 
2024 

Reclame en PR 2.000 2.000 
Kosten HEVO magazine 15.000 14.000 
Kosten website 2.500 1.750 
Overige communicatiekosten 800 600 
   
Totaal 20.300 18.350 

 
Bij de commissies heeft de Evenementencommissie € 3.800 extra gekregen, wat aansluit op hun 
begroting voor geplande evenementen in 2025. 
 
Ton van de Liefvoort – penningmeester 
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